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Zapisnik 13. redne seje odbora VSl(omen,
ki je potekala

v ponedeljek,2L, tL.2015 ob 18.00 uri v kotitku Kulturnega doma v Komnu.

Prisotni: Mara Gluiid, Stojan Saksida , Kristina Boiid, Mojca Senegadnik ,

obiinski svetnik Boris Budal,
opraviden: obdinski svetnik Joie Strnad
Odsoten: MatejBobid

Dnevni red:

L. Ugotovitev skleptnosti in sprejem predlaganega dnevnega reda

2. predfog proraduna Obdine Komen za l .2OL7 - vpraianja in pobude za vabl jena obdinska svetnika

3. Planiza delo odbora VS Komen zaleto2O!7

4. Praznidna trZnica 20L6 - predlogi, organizacija

5. Razno

Ad 1. Ugotovljena je bila skleptnost, dnevni red je bil soglasno sprejet. Sklep 2. todke zapisnika 1"2. redne

seje je real iz iran.

Ad2, Na podlagi Predloga proraduna Obdine Komen zal.2O!7, o katerem bodo svetnikiObdine Komen

glasovali na 14. redni seji obiinskega sveta, dlani odbora zastavijo prisotnemu svetniku g. Budalu vpraSanja

glede razporeditve proradunskih sredstev v razlidne postavke, vpraianje zmanj5anje glavarine, izvedbe

izglasovanih projektov iz naslova Participatornega proraiuna, predvsem pa glede moZnosti uvrstitve

nekaterih investicij, ki bi bile potrebne v VS Komen v ustrezne proradunske postavke zaleto2077.
posebej izpostavijo potrebo po popravilu zidu in ureditvi lapidarija na pokopaliSdu v Komnu. Glede

na prikazani dvig sredstev v postavki za vzdrievanje in urejanje ekoloSkih otokov predlagajo, da se v

program investicij iz te postavke uvrsti ekoloiki otok v Komnu, ki ga je zaradi pritoib lastnikov sosednje

parcele in zaradi slabe lokacije potrebno prestaviti na ustreznejSo lokacijo. lzpostavijo tudi Zeljo po pridetku

pridobivanja strokovnih mnenj in dokumentacije za postopno prenovo Kulturnega doma v Komnu' G. Budala

prosijo za vei informacij glede izgradnje "Malega trga" v srediSdu Komna, sajje ta ena od proradunskih

postavk zaleto2OLT.
Svetnik Budal odboru pove, da je pridetek gradnje predviden takoj po pridobitvi gradbenega

dovoljenja oziroma ie takoj v zadetku prihodnjega leta. elani odbora bi Zeleli pred priietkom gradnje

natandnejSe informacije o samem poteku del in koninem izgledu "Malega trga", sajje bila predstavitev

projekta v medijih precej skopa. Glede na to, da gre za velik poseg v vaiko jedro, katerega potek izgradnje

bo po predstavah samih vaidanov vplival na prometno ureditev in tudi gibanje okoliSkih prebivalcev, se med

va5dani izraiajoielje, da se jim natandneje predstavi vse okoliSdine, ki bodo zadasno ali trajno, pozitivno ali

kako drugade vplivale na Zivljenje v vasi'



Boris Budal se strinja, da bi bil potreben sestanek odbora z Zupanom, na katerem bi bil projekt

odboru VS Komen natandneje predstavljen in bo na seji obiinskega sveta to Zupanu tudi predlagal. elanica

odbora Mara Glu$id pa predlaga, da odbor na iupana naslovi  proSnjo po javnipredstavi tv iprojekta "Mal i

trg" na Zboru vaSdanov, sajje prav, da vaSdani informacije dobijo neposredno o investitorja projekta, hkrati

pa se pridnejo aktivneje in v vedjem Stevilu vkljudevati v spremembe in izboljSave javnega bivalnega
prostora. Odbor se s predlogom dlanice soglasno strinja.

Boris Budal pohvali prizadevanja odbora v zvezi s posredovanjem potreb vaSdanov iupanu in

obdinski upravi ter glede truda za pridobitev "vaSkega prostora" in daje podporo nadrtovani organizaciji

pr i redi tve za vaidane "Praznidna trZnica"
Odboru predstavi tudi idejo o ureditvi nujno potrebnega parkiriSia ob komenskem pokopaliSdu in dlane

odbora zaprosi, da to pobudo v posebnem dopisu naslovijo na Zupana in obdinsko upravo in podprejo

njegovo pobudo - ki seveda izviraizizraZenih dolgoletnih Zelja obiskovalcev pokopaliSia. elane odbora tudi

povabi na 14. redno sejo obdinskega sveta, da se natandneje seznanijo z delom svetnikov in s sprejemanjem

proraduna za prihodnje leto.

Sklep: L. na pobudo sovaSdana in obdinskega svetnika Borisa Budala pripravi in poSlje predsednica

odbora dopis v imenu odbora VS Komen, v katerem obrazloZi Zelje in potrebe va5danov po ureditvi

parkiriSda ob cesti na pokopaliSde in Obdino zaprosi za pridetek urejanja dogovorov o

uporabi/odkupu/najem.u zemljiSda na ustrezni lokaciji; dopis se po5lje Zupanu in obdinski upravi

2. obdinski svetnik Boris Budal se zaveZe, da bo na L4, redni seji Obdinskega sveta Obdine Komen za

uvrstitev v ustrezne proradunske postavke za leto 2017 predlagal:

- izgradnjo in ureditev ekoloSkega otoka na parceli 5t. 1120/10 k.o. Komen

- sanacijo pokopaliSkega zidu in ureditev lapidarija na pokopali5du Komen

ter iupana zaprosil za predstavitev postopka izvedbe in vsebinskega koncepta projekta "Malitrg" odboru VS

Komen na posebnem sestanku
3. na pobudo dlanice odbora Mare Glui id pr ipravi  predsednica odbora dopis v imenu odbora VS

Komen, v katerem iupana Obdine Komen zaprosi za rezervacijo termina za javno predstavitev koncepta in

kondne podobe projekta ter poteka del izgradnje "Malega trga" na Zboru krajanov VS Komen, sklicanim 5e

pred pridetkom del. Zbor krajanov bo v najkrajSem iasu po Zupanovi potrditvi v dvorani Kulturnega doma

Komen organiziral odbor VS Komen, ki bo priskrbel vso ustrezno tehnidno opremo za predstavitev

Ad 3. Odbor v razpravi dolodi temeljne smernice za delo v letu 2017 in predvideno porabo sredstev

glavarine.
Glavne todke letnega plana 2017 bodo:

- organizacija prireditev za va5iane (otroiko pustovanje, pomladanska delovna-distilna akcija, Prazniina

trinica 20771
- priprava razstav, projekcij, druZabnih dogodkov v sodelovanju z va5ko mladino ali valkimi kulturnimi

druStvi
- opremljanje vaSkega Prostora
- organizacijaZboravaSdanov (predstavitve investicij v vaSkem jedru...) in sodelovanje pri uresnidevanju

potreb vaSdanov

Sklep: predsednica odbora pripravi dopis "Plan dela 2017" in ga do konca novembra 2016 posreduje

na Obdino Komen.

Ad 4. Kristina BoZid odboru predstavi potek priprav na Praznidno trZnico 2OL7.Za vsa potrebna dovoljenja

in prijavo prireditve ter izposojo miz in stojnic bosta poskrbeli Kristina BoZid in Mojca Senegadnik, za pomod

pri tehnidnem delu (ozvodenje, osvetlitev stojnic...) smo Ze zaprosili predstavnike vaSke mladine, kot lani

_ bosta s pomoijo pri dobavi elektrike sodelovala PGD Komen in Bar Paradiso.
pridelo se je zbiranje prijav zainteresiranih ponudnikov na stojnicah in druitev, ki bi se ielela vkljuditi

v dogajanje na prireditvi. Nekaj todk programa je ie potrjenih, med drugim tudi prihod Dedka Mraza v

izvedbi animator iev MDPM SeZana.



Ob tem dlanica odbora ga. GluSideva in svetnik g. Budal poudari ta,  da ne bi  smel i  zanemari t i  dejstva,

da veliko va5danov smatra, da je v programu praznidnih prireditev zapostavljena vloga BoZidka in da bi bilo

zaradi enakopravnosti vseh vaidanov prav, da se obiska tega dobrega moZa ne izkljuduje. elani odbora si

vsekakor Zelimo, da bi prireditev prinesla veselo praznidno vzduSje vsem obiskovalcem. elan odbora Saksida
je mnenja, da ne bi bilo nobenih teiav, de bi pojavila oba dobra moZa hkrati, de bi to prineslo zadovoljstvo

vsem va$danom. Predlagatelja vkljuditve Boiidka v program sta povabljena, da se dogovorita s kom, ki bi

lahko prispeval toiko prihoda Boiidka, da se to todko lahko uvrsti v program.

Sklep: Mojca Senegadnik in Kristina Boiid poskrbita za prijave stojnidarjev in drugih sodelujodih, za

vsa dovoljenja za izvedbo prireditve, uredita izposojo stojnic v lasti Obiine Komen, poskrbita za obveidanje

obdanov s plakati in z letaki za vsa gospodinjstva ter sklideta v zadetku decembra organizacijski sestanek za

samo razdelitev nalog sodelujodih pri tehnidni izvedbi Praznidne trinice 2016,

Ad 5. Stojan Saksida povpraSa po vzrokih za daljSo odsotnost dlana odbora Mateja Bobida (opravideno

odsoten na 5 od 6 rednih sej v letoSnjem letu) in po njegovih namenih po nadaljnji aktivnosti v odboru.
predsednica pojasni, da je glavni vzrok odsotnosti Mateja Bobida selitev v tujino in da ga je ob selitvi

v zadetku meseca septembra 2016 pozvala, da poda odstopno iziavo, de to ieli in de se v delo odbora ne

more ali ne namerava vei vkljudevati (in zaradi oddaljenosti aktivno sodelovati), oziroma da sporodi

odloditev o svojem delovanju na mestu dlana odbora v naslednj ih tednih.

Ker je selitev v tujino pogojena z nezmoinostjo aktivne udeleibe na sejah in pri delu samega odbora,

Saksida predlaga, da predsednica Bobida pozove, da poda izjavo o svoji odloditvi za nadaljevanje dela v VS

Komen ali pa odstopu z mesta dlana odbora VS Komen.

Sklep: V imenu odbora VS Komen po5lje predsednica odbora dlanu Mateju Bobidu proSnjo, da se

opredeli do svojih nadaljnjih aktivnosti na mestu dlana odbora VS Komen in svojo odloditev sporodi odboru.

V primeru odstopa dlana iz odbora bo potrebno o tem obvestiti Zupana , da se izpeljejo postopki, dolodeni v

Odtoku o imenovanju, organizociji in nologah voikih skupnosti Obiine Komen - 77. ilen, kjer je dolodeno:
"Za prenehanje mondata ilono voikega odboro se smiselno uporablioio doloiila zokona, ki ureia lokolno

somoupravo. ebnu voikega odbora preneha mondat z dnem, ko vaiki odbor ugotovi, da so nastali rozlogi zo
prenehanje mandoto, o iemer takoi pisno obvesti iupana.
V primeru odstopa ilano odbora voike skupnosti, mu preneho mondot z dnem, ko voiki odbor prejme pisno odstopno
izjovo, o iemer voiki odbor pisno obvesti iupano. ebno vaikega odboro nadomesti kandidat, ki je no volitvah prejel

naslednje nojveije Stevilo glasov. V primeru, da tokega ilano ni kot tudi v primeru odstopa celotnega vaikego odboro,
se izvede imenovanje novego odboro vaike skupnosti v skladu s tem odlokom."

Seja se je zakljudila ob 20.30

zapisala Mojca Senegainik,

predsednica VS Komen
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- priloga: Plan dela VS Komen zal.2017


